
Plattelandswoning
De gemeente Peel en Maas heeft naar 
aanleiding van de uitspraak van de Raad van 
State - mede door een zienswijze van de LLTB - 
de toepassing van de plattelandswoning in het 
bestemmingsplan moeten aanpassen. In 2016 
lag het nieuwe voorstel ter inzage. Slechts een 
gedeelte van de oorspronkelijke, voormalige, 
agrarische bedrijfswoningen is opgenomen als 
plattelandswoning. Enkele bezwaren hadden 
voornamelijk betrekking op individuele gevallen. 
Dat is niet de verantwoordelijkheid van de LLTB 
als collectieve belangenbehartiger.

Ondersteunen Varkensgilde, Aspergegilde en 
Geworteld in de Omgeving 
LLTB-afdeling Peel en Maas vindt communicatie richting de maatschappij 
belangrijk. Dat kan zij niet alleen en is daarom blij dat er initiatieven zijn, 
zoals het Varkensgilde, Aspergegilde en Geworteld in de Omgeving. 
Door deze met een financiële bijdrage te ondersteunen, helpen we elkaar 
in contact te komen - én te blijven - met de maatschappij. Interactie is 
noodzakelijk voor herkenbaarheid en draagvlak.

Bijdrage coördinator PCPM
De plattelandscoöperatie wil een brug slaan tussen boerderij en maatschappij, boer en burger, producent en 
consument, om bij te dragen aan een duurzaam en aantrekkelijk platteland en een duurzaam en vitaal 
perspectief voor agrarische ondernemers. Vandaar dat LLTB-afdeling Peel en Maas reeds meerdere jaren 
middels een financiële bijdrage de coördinator bij Plattelandscoöperatie Peel en Maas ondersteunt.

uitgelicht

Peter Nouwen
Voorzitter LLTB-afdeling Peel en Maas

‘VOORTVARENDE AANPAK MET LEDEN EN GEMEENTE’

‘Net als in de rest van de provincie, heeft de afdeling Peel en Maas veel overlast 
gehad van de hevige regenval in juni. Veel leden hadden te maken met aanzienlijke 
schade. Daarover zijn verscheidene bijeenkomsten geweest tussen leden en het 
waterschap. Concreet kunnen we helaas weinig voor de gedupeerden betekenen, 
omdat de besluitvorming in Den Haag gebeurt. Een zwart randje rond een verder 
redelijk positief jaar. We hebben immers goede afspraken kunnen maken met de 
gemeente over de opslag van plasticfolie. Er waren wat klachten van burgers over 
verrommeling van het buitengebied en het niet goed genoeg opruimen van plasticfo-
lie was daar mede debet aan. In principe mag de folie niet op het perceel worden 
opgeslagen, maar we zijn met de gemeente overeengekomen dat 2016 een pilotjaar 
zou worden, waarbij we het folie netjes afgedekt op het perceel zouden opslaan, 
zonder dat daar een bestemmingsplanwijzing voor nodig was. Na evaluatie wordt 
concreet beleid bepaald.

Een andere kwestie die in samenwerking met de gemeente voortvarend is opgepakt, is die van het landbouwverkeer. Samen 
met leden is een aantal knelpunten geïnventariseerd en aangeboden aan de gemeente. Dat ging bijvoorbeeld over slecht 
snoeiwerk, bomen die te dicht langs de weg stonden en onhandig geplaatste verkeersborden. Dat proces loopt al vanaf 2014, 
maar we zien nog elk jaar dat er nieuwe punten worden aangepakt. De problemen op de provinciale wegen hebben echter iets 
meer om het lijf. Ook hiervan hebben we een inventarisatie gemaakt en die heeft de gemeente vervolgens ingebracht bij de 
provincie. Het uitblijven van de kentekenverplichting voor landbouwverkeer heeft hier helaas roet in het eten gegooid. Zo’n 
verplichting heeft voor- en nadelen, maar in dit geval had het op gebied van toegang tot provinciale wegen en mogelijke 
ontheffingen voor lengte en breedte wellicht soelaas kunnen bieden. Tenslotte kijk ik trots terug op een zeer geslaagde editie 
van Kom in de Kas. Dat is goede pr voor onze sector, een mooie kans voor de burger eens een kijkje te nemen in een modern 
agrarisch bedrijf en een duidelijk signaal richting ons dat mensen geïnteresseerd zijn en zo slecht nog niet over ons denken.’
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